



佛教筏可紀念中學

Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong  
Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371

E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk

Website: http://www.bfhmc.edu.hk

MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

Dear Parents and Students,

**Important Reminders for 2020-2021 Registration (For S.2 to S.6 students)**

Date	Time	Items
<p>By 5/8/2020 (Wed)</p>	<p>9:30 a.m. to 4:00 p.m.</p>	<p><b><u>Payment of School Fees:</u></b> Please deposit the required fees into the school bank account.</p> <p><b><u>Registration:</u></b> All students must register for the 2020-2021 school year during this period. Students must do the following:</p> <p>(1) Submit the Deposit Form Receipt for the registration fee. <i>(Please refer to school notice)</i></p> <p>(2) Submit the Student Information Form. (ID card copy and recent photo should be attached) <i>(Please refer to notice)</i></p> <p>(3) Submit the Bank Direct Debit Authorization Form.</p> <p>(4) Collect the school notices.</p> <p><b><u>Application for School Fee Remission</u></b> Parents/Guardians who wish to apply for School Fee Remission may fill in the application form.</p>
<p>1/9/2020 (Tue)</p>	<p>9:00 a.m.</p>	<p><b><u>Term Opening Ceremony:</u></b> All students have to attend the <b><i>Term Opening Ceremony</i></b> at 8:55 a.m. and wear the summer school uniform. If the school uniform is not ready, students are required to inform the school on or before 26 August 2020. Bus Departure Time: 8:00a.m. (Tung Chung/ Mui Wo).</p>

**Remarks :**

- 1) Please deposit the fees (*Please refer to school notice*) to the school bank account (**HSBC: 801-400979-838**) or by cheque to **The IMC of Buddhist Fat Ho Memorial College**. Please write down the student's name and class on the *transaction advice*, and submit the *transaction advice* or the cheque to the school by the specified day. Those who fail to pay the fees by the specified date, please contact the school; otherwise, the place will be cancelled (all the fees paid will not be refunded).
- 2) All students should refer to the *List of Textbooks* for materials that they need to buy, and should purchase the textbooks by 1 Sept 2020.
- 3) All students can buy the school and P.E. uniforms (summer & winter) at Kam Lun Tailors.  
*(Please refer to school notice)*
- 4) For further enquires, you can contact the General Office at 2985 5365.



# 佛教筏可紀念中學

Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong

Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371

E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk

Website: http://www.bfhmc.edu.hk

## MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

各位家長和學生：

## 2020-2021年度學生註冊須知（中二至中六級學生）

日期（星期）	時間	事項
8月5日（三）前	上午9:30 至 下午4:00	<p><b>註冊日：</b> 辦理註冊及交回以下費用和文件：</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1) 註冊費用入數紙或支票。 (參閱學校通告)</li> <li>2) 學生資料記錄表(必須備齊各項資料,包括身份證明文件副本及近照)。 (參閱學校通告)</li> <li>3) 銀行直接付款授權書。</li> <li>4) 其他通告。</li> </ol> <p><b>申請學費減免：</b> 如欲申請學費減免，請填妥所附「學費減免表格」連同所需證明文件副本，交回校務處。</p>
9月1日（二）	上午9:00	<p><b>開學日：</b> 所有學生必須穿著整齊的夏季校服於<u>上午8:55前</u>回校參加開學禮。如開學日仍未有校服的同學，必須於8月26日或前致電學校，以便校方作出安排。 校巴開出時間：上午8:00（東涌/梅窩）。</p>

### 備註：

- 1) 請將**註冊費用**(參閱學校通告)直接存入學校戶口(滙豐銀行 801-400979-838)，或以支票形式繳交，抬頭寫上「佛教筏可紀念中學法團校董會」。請於指定日期內將入數紙或支票交回學校作註冊留位（入數紙正面必須寫上學生姓名、就讀班別）。  
未能於指定日期繳交留位費之同學，必須於該指定日期內致電本校說明原因，否則作自動放棄學位處理。所有留位費用，若於日後退學，將不予退還。
- 2) 各學生可依照書單自行購買課本。
- 3) 請自行前往「金綸服裝有限公司」訂製**夏季及冬季**校服和體育服裝。(參閱學校通告)
- 4) 如有任何查詢，可致電本校校務處查詢（☎2985 5365）。